
 
 

 
 

Protokoll vid styrelsemöte onsdag 13/1 - 21 kl. 19:00  
Närvarande: Roger Svensson, Putte Näslund, Anders Hjort, Hans-Åke 

Dahlqvist, Oscar Jacobsson, Mats Lidström och Ulrika Hübenette 
  

 
 

1  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 

2 Dagordningen godkändes. 
 

3 Till sekreterare valdes Ulrika Hübenette 
 

3.1 Nomineringar sparbanksstiftelsen Medelpad & Ångermanland OK enl. 

Stig Viklund 
 

4 Genomgång av fg protokoll som sedan lades till handlingarna. 
 

5  Rapporter: 
 Backe: Ingen rapport 

 
Alpint: Tävlingar i annorlunda form pga. coronapandemin är på väg 

att starta. Dokumentation framtagen som arrangerande klubbar kan 
använda som stöd för att följa rekommendationer och restriktioner för 

att minska smittspridning. Bl. a inga tävlingar för U8 och U10, 
tidsmässig spridning av klasserna vid tävlingstillfället, digitala 

lagledarmöten, samma bana används för första och andra åket mm.    
 

Längd: Första distriktstävlingen för ungdomar 11–16 år 210116. LK 

har tagit fram punktlista med råd och rekommendationer som hjälp 
till arrangörer att genomföra arrangemang så smittsäkert som möjligt 

utifrån coronapandemin. 
Enbart klubb/träningstävlingar för barn upp till 10, distriktstävlingar 

för 11–16 år – andra distrikt välkomnas inte att delta. 
  

 
6 Ekonomi: Ser bra ut. 

 
7  Kansliet:  

Kassör: Inga nomineringar har inkommit med förslag till ny kassör. 
Roger kollar upp regelverket kring kassör för att se om det är möjligt 



för Marie på kansliet att ha den rollen. Andra klubbar köper 

bokföringstjänster – kan det vara en möjlighet? Representanterna i 
AK och LK tar med sig frågan om behovet att hitta ny styrelseledamot 

till nästa respektive möte. Kanske lättare att hitta ”bara” en 
styrelseledamot jämfört med att hitta en kassör?  

 
Fortsättning för Marie på kansliet: Styrelsen ställer sig positiva till 

en fortsättning med Marie Englund som kanslist om hon själv är 
intresserad. Roger kollar upp anställningsform och annan formalia. 

 
 Årsmöte 2021 beslutas bli digitalt.  

• Förslag till digital plattform: Teams  

• Förslag till teknikansvarig: Anders Hjort  
• Förslag till datum: 23 februari 19:00   

 
8  Tävlingar 2020/21:  

 Alpint – Junsele v4 
 Längd – Sollefteå v2 

LK har beslutat om stor flexibilitet att byta datum/anläggning/disciplin 
för tävlingsarrangemang. 

                                                        
        

9     Övriga frågor:  
• Själevad SK har begärt utträde ur ÅSF.  

  
 

10 Nästa möte: 2 februari 19:00 

 
11 Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse. 

 
 

Roger Svensson 
Ordf. 

 


